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ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

Αθήνα, 6 Σεπτεμβρίου 2023 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

  Προς τον υπουργό Υγείας κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
 

Θέμα: «Παιδοψυχιατρική Κλινική ΠΑΓΝΗ και Κινητή Μονάδα Ψυχικής 

Υγείας» 

 

Δυστυχώς είναι γεγονός ότι η λειτουργία της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής του 

ΠΑΓΝΗ καρκινοβατεί και δεν αποτελεί παρά μόνο μια ολιγοήμερη παράταση 

"ζωής" η συνδρομή γιατρού από την Αθήνα στο εξαιρετικά δύσκολο και 

απαιτητικό έργο της κλινικής. 

Η λειτουργία της Κλινικής θα τεθεί ξανά εν αμφιβόλω σε λίγες ημέρες, καθώς 

η γιατρός που αυτή τη στιγμή εξυπηρετεί μια κατάσταση, πρόκειται να 

επιστρέψει στη βάση της μέσα στις πρώτες ημέρες του Αυγούστου και τότε η 

Κλινική θα βρεθεί ξανά στην ίδια εξαιρετικά δυσχερή κατάσταση, με πολύ 

ισχυρό το σενάριο να βάλει λουκέτο. 

Ειδικότερα, από τον Σεπτέμβριο του 2022 με την παραίτηση του ενός από 

τους τρεις παιδοψυχιάτρους που εργάζονταν στην Παιδοψυχιατρική, η 

Κλινική εργαζόταν χάρη στο φιλότιμο και την αυταπάρνηση των δύο 

εναπομεινάντων παιδοψυχιάτρων που εργάζονταν υπό καθεστώς 

εντατικοποίησης εργασίας, πραγματοποιώντας 15 εφημερίες χωρίς πληρωμή 

όλων, χωρίς ρεπό, χωρίς καν "δικαίωμα" να ασθενήσουν και να 

απουσιάσουν! 

Με βάση όλα τα παραπάνω διαμορφώνεται μια αδιανόητη και σαφέστατα 

επικίνδυνη κατάσταση για τις ανάγκες της ψυχικής υγείας παιδιών και 

εφήβων σε όλη την Κρήτη, τις Κυκλάδες και τα Δωδεκάνησα, αφού η 
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Παιδοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ είναι η μοναδική δημόσια κλινική στη 

Νότια Ελλάδα και μία από τις ελάχιστες πανεπιστημιακές παιδοψυχιατρικές 

κλινικές στη χώρα. 

 

Την ίδια ώρα η Κινητή Μονάδα Ψυχικής Υγείας νομού Ηρακλείου που 

δραστηριοποιείται εδώ και 10 χρόνια και επισκέπτεται σε σταθερή βάση 7 

Κέντρα Υγείας του νομού (δύο φορές την εβδομάδα), έχοντας εξετάσει 

περίπου 4.000 ασθενείς σε συνολικά 26.000 επισκέψεις είναι πλέον στον 

«αέρα», καθώς φαίνεται ότι η χρηματοδότηση της μονάδας «ξεχάστηκε» να 

μπει στο Ταμείο Ανάκαμψης, άρα οι συμβάσεις των εργαζομένων δεν 

προβλέπεται να ανανεωθούν. Αυτό σημαίνει ότι από τον Αύγουστο και στο 

εξής καθηλώνεται μία Μονάδα που αντιμετωπίζει κάθε είδους ψυχικά 

νοσήματα, παρακολουθώντας συστηματικά ασθενείς και αποσυμφορώντας 

τις νοσηλείες στην Ψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ κατά περίπου 45%. 

 

Επιπλέον κρίνεται ως εξαιρετικά σημαντικό το ότι εξυπηρετεί τον πληθυσμό 

της ενδοχώρας που δε χρειάζεται να διανύσει χιλιόμετρα ως το Ηράκλειο, 

προκειμένου να εξεταστεί, ταυτόχρονα καταπολεμάται το στίγμα της ψυχικής 

νόσου και επιπλέον είναι ένας δημόσιος φορέας στον οποίο μπορούν όλοι να 

απευθυνθούν χωρίς να χρειάζεται να καταφύγουν σε ιδιώτες γιατρούς με το 

ανάλογο κόστος. 

 

Με δεδομένα όλα τα προαναφερθέντα, ΕΡΩΤΑΤΑΙ ο κ. Υπουργός, ποια 

μέτρα προτίθεται να πάρει η κυβέρνηση ώστε: 

- Να καλυφθούν άμεσα όλες οι οργανικές θέσεις γιατρών στην 

Παιδοψυχιατρική Κλινική του ΠΑΓΝΗ 

- Να γίνουν προσλήψεις μόνιμου προσωπικού όλων των ειδικοτήτων για την 

πλήρη κάλυψη των αναγκών 

- Να καταβληθούν τα οφειλόμενα για τις εφημερίες που έχουν ήδη κάνει οι 

γιατροί της Παιδοψυχιατρικής Κλινικής και να αποδοθούν τα οφειλόμενα 

ρεπό 

- Να βρεθεί λύση για τη χρηματοδότηση της Κινητής Μονάδας Ψυχικής 

Υγείας νομού Ηρακλείου 

- Να ανανεωθούν οι συμβάσεις των εργαζομένων στην Κινητή Μονάδα 

Ψυχικής Υγείας νομού Ηρακλείου 
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- Να διασφαλιστεί εν γένει η λειτουργία των δομών για την ψυχική υγεία στο 

νομό Ηρακλείου 

-  

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βατσινά Ελένη 

Τσίμαρης Ιωάννης 

Παρασύρης Φραγκίσκος  

Σπυριδάκη Αικατερίνη 

Χνάρης Εμμανουήλ 

                       

 

 

 




